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 صفحه ورزشــى تیتر امیر قلعه نویى نوشــتین از مردم سپاهان؛ 
مردم اصفهان عزیزم بیشــتر دقت کنید. مــا از صبح فکر کردیم 

سپاهان هم به شهرهاى ایران اضافه شده. 
 خراسان ورزشى چه خوب است  در روزنامه یک  مسابقه ورزشى 

میان خوانندگان و مخاطبانت  راه بندازى!
 فقط یک هفته ساعت بازى هاى لیگ اروپا را نوشتین فقط یک 

هفته؟ بى جنبه ها فقط یک بار؟

اسامى ملى پوشان والیبال براى دور جدید 
تمرینات اعلام شد

دور جدید تمرینات آماده سازى تیم ملى والیبال ایران جهت حضور 
در مســابقات قهرمانى مردان آسیا از 30 مرداد آغاز خواهد شد. با 
تصمیم ایگور کولاکوویچ اسامى بازیکنان دعوت شده به اردوى تیم 
ملى به این شرح اعلام شد: سعید معروف، سیدمحمد موسوى، امیر 
غفور، میلاد عبادى پور، پوریا فیاضى، فرهاد قائمى، على شــفیعى، 
على  اصغر مجرد، مســعود غلامى، محمدجــواد معنوى نژاد، جواد 
کریمى، امیرحســین اسفندیار، پوریا یلى، محمدرضا حضرت پور و 
محمدرضا موذن. نام اســفندیار در حالى در لیست دعوت شدگان 
به اردو قرار گرفته که گفته مى شود او جایگزین شهرام محمودى 
شده است. گفتنى است؛ ملى پوشان والیبال ایران براى شرکت در 
مسابقات قهرمانى مردان آسیا که از 22 تا 30 شهریور و به میزبانى 

تهران برگزار خواهد شد، آماده مى شود.

2 طلا و 2 برنز ایران در کشتى فرنگى جوانان 
جهان

نمایندگان ایــران به 2 مدال طلا و 2 مدال برنز در مســابقات 5 
وزن نخست رقابت هاى کشــتى فرنگى جوانان قهرمانى جهان در 
استونى دست یافتند. به گزارش ایسنا، در پایان رقابت هاى 5 وزن 
نخســت کشــتى فرنگى قهرمانى جوانان جهان در تالین استونى، 
محمد ناقوسى و على اکبر یوسفى در اوزان 77 و 130 کیلوگرم به 
مدال طلا دست یافتند و پویا دادمرز و شاهین بداغى در اوزان 55 

و 63 کیلوگرم نیز صاحب مدال برنز شدند.

سومى شطرنج ایران در مسابقات سریع 
نوجوانان جهان

نماینده شــطرنج ایران عنوان ســوم رقابت هاى قهرمانى ســریع 
نوجوانان جهان در مینسک بلاروس را از آن خود کرد. به گزارش 
مهر، پرونده رقابت هاى قهرمانى شــطرنج سریع نوجوانان جهان 
در مینسک بلاروس بسته شــد و باراد یگانگى با ریتینگ 1545 
ضمن کســب 5.7 امتیاز عنوان ســوم رده سنى زیر 8 سال را به 
دســت آورد. در همین رده ســنى آرمین صمیمى با 7 امتیاز در 

رده دهم ایستاد.

زاویه نگاه شما به خاطر والیبال به سازمان بازرسى احضار شدم

در آستانه هفته دولت، معاون 
توســعه ورزش قهرمانــى و 
حرفــه اى وزارت ورزش و جوانان اقدامات 
و فعالیت هــاى حوزه معاونــت قهرمانى و 
حرفه اى را تشریح کرد. محمدرضا داورزنى 
در نشســت خبرى دیروز خود سال 98 را 
سالى دانست که فدراسیون هاى ورزشى باید 
در مدیریــت منابع مالى به صورت جدى تر 
تلاش کنند تا بتوانند در شــرایط اقتصادى 
کنونــى نقش خود را به خوبــى ایفا کنند. 
بخش اعظم صحبت هاى معاون وزیر ورزش 
در نشست دیروز به خصوصى سازى 2 باشگاه 
اســتقلال و پرسپولیس اختصاص داشت تا 
داورزنى بــا بیان این که وزارت ورزش اصرار 
به خصوصى سازى این 2 باشگاه دارد، بگوید: 
«مجلس شوراى اســلامى در قالب بودجه 
سال 98 بخشى را گنجاند که با مدل مصوب 
واگذارى توسط دولت متفاوت بود و جلسات 
مختلفى در این رابطه برگزار شــده و اعلام 
کرده ایــم با این روال واگــذارى امکان پذیر 
نیســت و باید با تغییرات لازم این مصوبه 
قابلیت اجرایى پیدا کند. قرار شده 5درصد 
به فرابورس بــرود و پس از آن بلوکه بندى 
انجام شــود. جمع بندى بر این است که با 
این روند مدل واگذارى امکان پذیر نیســت. 
اما به طور حتم نظر وزارت ورزش و جوانان 
واگذارى این 2 باشگاه است که باید از طریق 
مزایده یا مذاکره صورت پذیرد. نظر وزارت 
ورزش این اســت که باشــگاه استقلال و 
پرسپولیس حتى یک درصد هم نباید دولتى 
باشد. اداره این 2 باشگاه بنا بر چارچوب هاى 
حرفه اى و طبق سیاســت هاى کلى دولت 
قابل مدیریت توســط دولت نیست. مردم 
انتظار دارند این 2 باشگاه موفق عمل کنند 
و وزارت ورزش نیز به این حساسیت اشراف 
دارد و تــا زمانى که این 2 باشــگاه تحت 
مدیریت وزاتخانه باشــد به بهترین شکل 
اداره مى شــوند. نامه اى به مجلس شوراى 
اســلامى و وزارت امور اقتصــادى و دارایى 
ارسال شده و خواستار اصلاحات در مصوبه 
مجلس شده ایم تا بتوانیم به مدل مشخص 
خصوصى سازى برسیم و باید تاکید کنم که 
واگذارى باشگاه هاى استقلال و پرسپولیس 
شــعار نیســت.» او اما در واکنش به سوال 

خراســان مبنى بر این که گفته مى شود با 
توجه به بدهى مالیاتى 2 باشــگاه استقلال 
و پرســپولیس تا زمانى که این 2 باشــگاه 
اعلام ورشکســتگى نکنند، واگذارى آن ها 
غیرقانونى است، مى گوید: «درست است که 
در بحث بدهى هاى مالیاتى دغدغه اى وجود 
دارد امــا این موضوع عامل تعیین کننده در 
واگذارى سرخابى نیست. جلساتى با حوزه 
مالیاتى کشــور داشــته ایم و مسیر خوبى 
هــم طى شــده. مى دانید که باشــگاه ها و 
فدراســیون هاى ورزشى از پرداخت مالیات 
بر عملکرد معاف هســتند. نکته این است 
کــه از ســال 91 تا 95 شــرط معافیت از 
مالیــات، ارائه اظهارنامه مالیاتــى بوده. اما 
چون این اتفاق رخ نداده على الراس شــده 
و جریمــه هم به آن خــورده. تلاش ما این 
اســت که از ظرفیت هــاى قانونى که براى 
این موضوع پیش بینى شده، استفاده کنیم. 
ایــن را هم بگویم کــه در پرداخت مالیات 
حقوق و تکلیفى، هم فدراســیون ها موظف 
به پرداخت هســتند و هم باشــگاه ها. اما 
فدراسیون ها و باشگاه ها از پرداخت مالیات 
بر عملکــرد معاف هســتند. ضمن این که 
مالیات بر عملکرد از فعالیت هاى ســودآور 
گرفته مى شود اما در حال حاضر تراز همه 
فعالیت هاى ورزشى کشــور منفى است و 
طى 4 دهه گذشته هیچ یک از باشگاه هاى 
ما ســودآور نبوده که بخواهند از سودشان 
مالیات پرداخــت کنند. پرداخت مالیات بر 
عملکرد یک بحث جدى اســت که ما آن 

را با وزارت اقتصاد و سازمان مالیاتى مطرح 
کرده ایم و از طریق ظرفیت هاى قانونى مان 
مکــررا در حال پیگیــرى و در حال تلاش 
براى حل این مسئله هستیم. نظام مالیاتى 
مى خواهد درآمدها و هزینه ها شفاف باشد 
به همین خاطر باید اظهارنامه ها ارائه شود. 
شفاف ســازى به همه ما کمک مى کند.» او 
امــا در واکنش به این کــه وضعیت مالى 2 
باشگاه استقلال و پرسپولیس شفاف نیست، 
مى گوید: «قطعا بدانید که شفاف سازى اتفاق 

خواهد افتاد.» 
از  را  ســرخابى  مدیران  نکنم  فکر   

قوطى درآورده باشند!
بخش جالب توجه صحبت هاى داورزنى اما 
به انتقادات اخیر على پروین برمى گشــت. 
پیشکسوت پرسپولیس دیروز گفته بود چرا 
داورزنى باید درباره مدیران سرخابى تصمیم 
بگیــرد و آقایان هر بار فــردى را از قوطى 
در مى آورند و به عنوان مدیرعامل باشــگاه 
انتخاب مى کنند. معاون وزیر ورزش اما در 
قبال صحبت هاى تند پروین با خنده چنین 
مى گوید: «ابتدا بگویم که موضوع واگذارى 
استقلال و پرسپولیس نه شعار است نه بحث 
تبلیغاتى چون وزارت نباید تیمدارى کند اما 
تلاش است مشکلى در روند اداره 2 باشگاه 
پیش نیاید. این 2 باشــگاه موفق بوده اند و 
راهى یک چهارم نهایى لیگ قهرمانان آسیا 
شده اند. پرســپولیس راهى فینال هم شده 
بود. دغدغه هواداران قابل احترام است. این 
را هم بگویم که مدیرعامل باشگاه ها توسط 

وزارت انتخاب نمى شود بلکه هیئت مدیره 
انتخاب مى کند و فکر نمى کنم هیئت مدیره 
مدیران سرخابى را از قوطى درآورده باشند. 
هیئت مدیره هم حساسیت خودش را دارد و 
وزارت تلاش کرده در این امور دخالت نکند 
تا به قول دوســتان از قوطى مدیر درنیاورد 
ضمن این کــه دوران از قوطــى درآوردن 
مدیران دیگر گذشته اســت.» داورزنى در 
واکنش به پســت هاى متعــدد محمدرضا 
ســاکت در فدراســیون فوتبال مى گوید: 
«ســاکت و هر بازنشسته دیگرى نمى  تواند 
در ارکان فدراســیون پست داشته باشد اما 
بحث همکارى جدا از این مســئله اســت. 
طبق قانون از نیروهاى بازنشسته مى توان به 
عنوان مشــاور استفاده کرد اما در خصوص 
آقاى ســاکت فدراسیون فوتبال و آقاى تاج 

باید پاسخگو باشند.» 
 موضوع احضار مدیــران به مراجع 

قضایى موضوع جدیدى نیست
معــاون وزیر امــا در واکنش بــه موضوع 
فراخوانده شــدنش به ســازمان بازرســى 
مى گوید: «تعدادى از فدراسیون ها و ادارات 
کل به نهادهاى نظارتى مى روند تا پاسخگو 
باشند. والیبال هم جزو این موارد است و من 
هم به دلیل حضورم در این فدراســیون در 
2 مرحله پاسخگوى سازمان بازرسى بودم.»

 فوتبال با هیچ رشــته دیگرى قابل 
قیاس نیست

معاون وزیر ورزش در پاسخ به این که چرا 
او بــا چمدانى 400 هــزار یورویى به جام 
ملت ها رفت تا به فوتبال بى افتخار پاداش 
دهد هم مى گوید: «آن 400 هزار یورویى 
که بابت پــاداش به اعضاى تیم ملى بردم، 
مربــوط به وزارت ورزش نبود. در واقع تاج 
باید مى برد ولى وظیفه اش روى دوش من 
افتاد. پاداشى از منابع دولتى به فدراسیون 
فوتبال داده نشــد. من و تــاج در فرودگاه 
بودیم و با توجه به تاخیــرى که در پرواز 
پیــش آمد، ایــن کار را من انجــام دادم. 
ســال گذشته 80 میلیارد تومان پاداش به 
ورزشکاران دادیم. به نظرم این پارادوکس 
نیســت. ما از محل وزارت ورزش پاداشى 
به فوتبال ندادیم ولى در برگزارى اردوها و 

مسابقات کمک کردیم.»

داورزنى: چمدان 400 هزار یورویى پاداش وزارت ورزش به فوتبال نبود! سعیدى: یک سال از عابدینى 
حمایت مالى مى کنیم

کیکاووس ســعیدى، سرپرســت دبیرکلى 
کمیتــه ملــى المپیــک در واکنــش به 
این که مجتبى عابدینى، ســتاره ملى پوش 
شمشــیربازى ســابر ایــران کار خود در 
آکادمى ملى المپیک را از دست داده، گفت: 
«مجتبــى عابدینى مانند همــه قهرمانان 
قابل احترام و مورد حمایت ماست و مدال 
خوش رنگى را هم در مســابقات قهرمانى 
جهان کســب کرد و براى سهمیه المپیک 
2020 از امیدهاى ماست. اما شیوه حمایت 
ما باید در چارچوب ضوابط و مقررات باشد. 
البته مــا ضمن این که چارچوب مقررات را 
رعایت مى کنیــم، حمایت هاى لازم را هم 
انجــام خواهیــم داد. با نــگاه مثبت آقاى 
صالحى امیرى مقرر شــد حداقل یک سال 
از او حمایت مالى کنیم. امیدوارم عابدینى 
سهمیه کسب کند و در المپیک هم مدال 
خوش رنگى بگیرد و باعث شــادى مردم و 

جامعه ورزش شود.» 

سوژه

خبر

اخبار

تلاش تیراندازان ایران براى 
کسب سهمیه المپیک در برزیل 
تیم ملــى تیراندازى ایران با 10 ورزشــکار 
امــروز راهــى جام جهانى برزیل مى شــود. 
رقابت هاى برزیل در رشــته تفنگ و تپانچه 
آخرین مرحله توزیع سهمیه المپیک 2020 
توکیو از طریق جام جهانى است که با حضور 
518 ورزشکار از 66 کشور جهان از 4 تا 12 
شهریورماه در شــهر ریو برگزار مى شود. در 
این رقابت ها 17 ســهمیه بازى هاى المپیک 
توزیع مى شود که تیراندازان ایران به منظور 
فراهم بودن امکان تمرین ماده هاى خفیف و 
آشنایى با میادین و محل برگزارى مسابقات 
چند روز زودتر اعزام مى شوند. تیم ملى ایران 
با ترکیــب الهه احمدى، مه لقــا جام بزرگ، 
پوریــا نوروزیــان، حســین باقــرى، آرمینا 
صادقیان، فاطمه کــرم زاده و مهیار صداقت 
در رشــته تفنــگ و گلنوش ســبقت اللهى،  
هانیه رستمیان و سجاد پورحسینى در رشته 
تپانچــه به همراه الهام هاشــمى، محمدزائر 
رضایــى و احمد نجفــى از مربیان رشــته 

تیراندازى راهى برزیل مى شود.

نایب رئیس بانوان کاراته استعفا کرد!
چند روز پس از انتصاب اشرف امینى به عنوان مدیر تیم هاى ملى کاراته بانوان و حاشیه هاى پیرامون آن، نایب رئیس 
بانوان فدراسیون کاراته از سمت خود کناره گیرى کرد. افسانه باقرى، نایب رئیس مستعفى بانوان فدراسیون کاراته با 
تایید این خبر به ایسنا گفت: «به دنبال اقدام طباطبایى در انتصاب خانم امینى به عنوان مدیر تیم هاى ملى کاراته 
و بحث هاى به وجود آمده شــنبه از ادامه کار در فدراسیون استعفاى کتبى دادم.» نایب رئیس مستعفى فدراسیون 
کاراته با آرزوى موفقیت براى کاراته بانوان ایران در پاسخ به این که آیا با رئیس فدراسیون کاراته نیز جلسه اى داشته 
تا گلایه هاى خود را به گوش وى برساند، گفت: «با رئیس فدراسیون جلسه داشتم اما در این جلسه من صحبت هایم 
را مطرح کردم و طباطبایى فقط گوش کرد و عکس العملى نداشت!» گفتنى است؛ پس از انتصاب اشرف امینى به 
عنــوان مدیر تیم هاى ملى کاراته بانوان، وى عنوان کرده بود مدیریت تیم هاى ملى بانوان به طور کامل در اختیار 

اوست که این موضوع واکنش نایب رئیس بانوان فدراسیون را در پى داشت.


